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Slutar jobbet 
Jag och billing har gått igenom de saker jag skall behålla och de han ska ta över. 
Jag kommer att behålla alla kontakter jag påbörjat i mån av tid. Det kommer förmodligen 
fungera så att jag ser över kalendern och håller pågende kontakter och rapporterar träffar 
jag gjort på timmar. 
 
Strukturella saker 
IT:en och telefonin har gjorts om. Servern är nedplockat vilket inneburit en del strul för 
kontoret och användarkonton m.m Men det är uppstyrt nu. I och med att vi bytte 
telefonsystem i samma veva som detta så har det fugnerat lite krassligt med numer fungerar 
det som det ska. Taggsystemet fungerar bra förutom att folk behöver uppdatera sina taggar 
rätt ofta, men detta är pågång att åtgärdas. 
 
Wifit är inte igång, behöver antagligen uppgraderas för att någonsin fungera bra, se 
eventuella beslutsunderlag. 
 
Leila och Göran har fått nya egna skrivbord med smidiga länkar till kalendern, attstämpla in 
och att nå deras mail om de vill göra något med den. 
 
Återkommande och allmänt kring uthyrningar 
Vi har ett pat olika verksamheter som är återkommande varje vecka till exempel Kultur på 
recept som är ett av kommunens projekt där de använder dans som terapiform samt ett 
annat där unga tjejer med dålig självkänsla höjer den genom dans typ. Vi har också Teater 
Edvin som repeterar gratis. Samt Arne och Galenkvällarna som repan i olika lokaler. 
Sportdansarnas verksamhet är på slutspurten inför sommaren och när jag skriver detta tror 
jag de haft sitt sista tillfälle. Folkets bio rullar också på som vanligt. Vi har haft ett par olika 
nya personer som nyttjat öppna repan. 
 
Renoveringar 

● Toaletterna vid Teaterbion är klara. 
● Toaletterna i korridoren är det bara rörmokarna kvar som skall göra sitt, kommer v.33 

 
● Dörrar och taggsystem. 

○ Nästan allt är klart, de beöver komplettera insikten och bakdörren till fiket. 
○ Kolvarna skall bytas 
○ Ulf har sagt till dem att de har tre veckor på sig, efter det skall Tekniska göra 

en “koll” 
○ Lite konfiguration behöver göras för att det skall funka som smort. 

 
 
 



 
 
 
Vecka 26 

● Kulturskolan hyr stora salen för dans. 
Många nya ansikten i huset, vissa kanske hittar hit igen? 
Cashen rullar in som dem ska 
 

● Rullskridskodisko 
Gick sådär, failade väl från Marias håll, tråkigt att vi behövde lägga så mycket energi 
på det. 

 
Vecka 27 

● Kulturskolan hyr stora salen för dans. 
Många nya ansikten i huset, vissa kanske hittar hit igen? 
Cashen rullar in som dem ska 
 

● Kulturskolan hyr studion för att måla graffväggar m.m 
 

Vecka 28 
● Kulturskolan hyr stora salen för dans. 

Många nya ansikten i huset, vissa kanske hittar hit igen? 
Cashen rullar in som dem ska 
 

● Kulturskolan hyr studion för att måla graffväggar m.m 
 

● Föreningen Latjodrom (Föreningen för romer) hade föreläsning i fiket. 
Gick bra, de vill förmodligen fortsätta ha verksamhet i huset, kanske hålla öppet fiket. 
 

Vecka 29 
● Teaterkrater över teater 
● Ecotopia sover över, vet ej hur det gick? 

 
Vecka 3031 

● Semester, Billing täckte för mig och Jonsson. 
 

Vecka 32 
● Teaterkrater bygger som tusan på vinden, blir nog en fet föreställning. 

Lockar förmodligen hit lite folk. 
 

● Min sista vecka, förbereder så mycket som möjligt inför överlämning o.s.v. 
 


